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ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L’ASSOCIACIÓ DE MARES 
I PARES D’ALUMNES DEL COL·LEGI PÚBLIC CERVANTES 27.10.2023 

 
ASSISTENTES: 
PRESIDENTA: Maya Jiménez Sales 
SECRETÀRIA: Lucía Carralero Alonso 
 
VOCALS:  
 
Carlos Barrantes Corral 
Fernando Ciscar Poquet 
Mar Carlos Alberola 
Oscar Chico 
Vicenta Fernández de Ybarra 
 
SÒCIES/SOCIS: 
 
Dídac Salazar 
Elena Gabarda Martínez 
 

 
 
El 27.10.2023 a les 15:30, reunides/us les/els assistents de manera presencial en la sala 
d’actes del col·legi, s’obri la sessió seguint l'ordre del dia que s'assenyala i es 
desenvolupa en la forma següent: 
 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la reunió anterior. 

S'aprova l'acta anterior. 

2. Preparació assemblea anual. 
    

Es barreja com a data més probable el 15.11.2023 i com a lloc de celebració el 
pati d'infantil o la biblioteca. Com que no ha hagut temps a la reunió per detallar 
tots els aspectes de l'assemblea i després de barrejar diverses opcions de dates, 
lloc de celebració i propostes per animar les famílies a assistir-hi, es posposen 
totes les decisions a la reunió de la junta que se celebrarà el divendres 
10.11.2023. El tresorer ha compartit amb la junta el pressupost per al curs 
2023/2024 i el balanç del curs 2022/2023.  
En constatar que no s'han presentat candidatures per a tots els llocs vacants la 
junta decideix publicitar la presentació de candidatures novament, esta vegada 
utilitzant tots els mitjans disponibles especialment *whataspp 
 

3. Eleccions Consell escolar 
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Es debat com animar les famílies a participar. El termini per presentar 
candidatures és fins al 7 de novembre. Les eleccions seran el 23 de novembre.  
 

4. Protocol consultes sòcies i socis. 
 

Aquest punt acapara gran part de la reunió. La secretària sol·licita a la junta que 
es definisquen en quines circumstàncies es realitzarà una consulta a les sòcies 
per conèixer la seua opinió sobre temes d'actualitat en el col·legi. Proposa que 
un nombre mínim de sòcies puguen demanar a la junta que munte una consulta 
telemàtica i no vinculant sobre temes que interessen a les famílies. 
Principalment, perquè les i els representants de les famílies al Consell la 
coneguen. No hi ha consens al respecte. Es posposa la decisió fins a la pròxima 
junta.  
 

5. Projecte “Ligaba Beyene” 
 
Oscar proposa un grup de treball "Ligaba Beyene" per desenvolupar diverses 
idees al respecte d'aquest projecte. Abans es demanaven donatius a les famílies 
mitjançant un sobre a través de les tutors. Ara s'està projectant organitzar un 
mercat solidari a Nadal per recaptar fons. Volen organitzar una comunicació amb 
l'alumnat del col·legi (que ara es diu "Sodo Giorgis School") amb l'alumnat de sisé 
del nostre col·legi. Es decideix que preparen un pressupost estimat per a la seva 
aprovació a la pròxima junta. Maya proposa que s'organitze un sorteig el dia del 
mercat solidari per animar les famílies a participar.  

 

 

A les 17:00 la presidenta alça la sessió, de la qual, com a secretària, esten la present  

acta, al no haver tingut temps per tractar tots els temes de l'ordre del dia es decideix 

convocar una pròxima junta el 10.11.2023.  

 
 
La secretària     Vist i plau, la presidenta 

 
 
Lucía Carralero   Maya Jiménez Sales  
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ACTA DE LA REUNIÓN ORDINARIA DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L’ASSOCIACIÓ DE 
MARES I PARES D’ALUMNES DEL COL·LEGI PÚBLIC CERVANTES 28.10.2020 

ASISTENTES: 
PRESIDENTA: Maya Jiménez Sales. 
SECRETARIA: Lucía Carralero Alonso. 
 
VOCALES: 
Carlos Barrantes Corral 
Fernando Ciscar Poquet 
Mar Carlos Alberola 
Oscar Chico 
Vicenta Fernández de Ybarra 
 
SOCIAS/OS: 
Dídac Salazar 
Elena Gabarda Martínez 

 
El 27.10.2023, a las 15:30 reunidas/os las/los asistentes de manera presencial en el salón 
de actos del colegio, se abre la sesión siguiendo el orden del día que se señala y se 
desarrolla en la forma siguiente: 
 

1. Lectura y aprobación, si procede, del acta de la reunión anterior. 
Se aprueba el acta anterior. 

 
2. Preparación de la asamblea anual. 

Se baraja como fecha más probable 15.11.2023 y como lugar de celebración el 
patio de infantil o en la biblioteca. 
Puesto que no ha habido tiempo en la reunión para detallar todos los aspectos 
de la asamblea y después de barajar varias opciones de fechas, lugar de 
celebración y propuestas para animar a las familias a que asistan, se pospone 
todas las decisiones a la reunión de la junta que se celebrará el viernes 
10.11.2023. 
El tesorero ha compartido con la junta el presupuesto para el curso 2023/2024 y 
el balance del curso 2022/2023. 
Al constatar que no se han presentado candidaturas para todos los puestos 
vacantes la junta decide publicitar la presentación de candidaturas nuevamente, 
esta vez utilizando todos los medios disponibles especialmente whataspp 
 

3. Elecciones al Consell escolar. 
Se debate en cómo animar a las familias a participar. 
EL plazo para presentar candidaturas es hasta el 7 de noviembre. 
Las elecciones serán el 23 de noviembre 
 

4. Protocolo de consultas a las socias y socios. 
Este punto acapara gran parte de la reunión. La secretaria solicita a la junta que 
se definan en qué circunstancias se realizará una consulta a las socias para 
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conocer su opinión sobre temas de actualidad en el colegio. Propone que un 
número mínimo de socias puedan pedir a la junta que monte un consulta 
telemática y no vinculante sobre temas que interesen a las familias. 
Principalmente, para que las y los representantes de las familias en el Consell la 
conozcan. 
No existe consenso al respecto. 
Se pospone la decisión hasta la próxima junta. 
 

5. Ligaba Beyene 
Oscar propone un grupo de trabajo “Ligaba Beyene” para desarrollar diversas 
ideas al respecto de este proyecto. Antes se solicitaban donativos a las familias 
mediante un sobre a través de las tutoras. Ahora se está proyectando organizar 
un mercadillo solidario en Navidad para recaudar. Quieren organizar una 
comunicación con el alumnado del colegio (que ahora se llama “Sodo Giorgis 
School”) con el alumnado de sexto de nuestro colegio. 
Se decide que preparen un presupuesto estimado para su aprobación en la 
próxima junta. 
Maya propone que se organice un sorteo el día del mercadillo solidario para 
animar a las familias a participar. 
 
 

A las 17:00 la presidenta levanta la sesión, de la cual, como secretaria doy fe y extiendo 
la presente acta, al no haber tenido tiempo para tratar todos los temas del orden del día 
se decide convocar una próxima junta el 10.11.2023 
 
 
La secretaria,    Vº Bº,  La presidenta 
 
 
 
Lucía Carralero    Maya Jiménez Sales 


